
 

 

Motie Verbreding N279 

De raad van de gemeente Laarbeek in vergadering bijeen op donderdag 7 juli 
2016  

Overwegende dat  

in de regio Zuidoost Brabant verschillende knelpunten bestaan aangaande 
verkeer: onvoldoende doorstroming, verkeersonveiligheid en sluipverkeer in de 
driehoek Eindhoven/Asten/Veghel; 
 
het huidige standpunt van de provincie van 2 x 1 rijbaan onvoldoende oplossing 
biedt voor de bereikbaarheids- en leefbaarheidsproblemen in de Laarbeekse 
kernen; 
 
door het standpunt van de provincie ook de regionale bereikbaarheid 
onvoldoende wordt verbeterd;  
 
Van mening dat  
 
een capaciteitsvergroting van de N279 naar 2 x 2 rijstroken én een vlottere 
doorstroming door middel van ongelijkvloerse kruisingen (tunnels of viaducten) 
noodzakelijk is om het doorgaande verkeer te verleiden om via de regionale 
hoofdwegen te reizen in plaats van via de doorgaande wegen in het 
middengebied.  



 

Besluit   

Het college te verzoeken om bij het provinciale bestuur de nadrukkelijke wens 
van de Laarbeekse gemeenteraad voor een verbreding van de N279 met 
ongelijkvloerse kruisingen kenbaar te maken.  

En gaat over tot de orde van de dag.  

De CDA-fractie  

 


